
 

  

       

Til stede:  Jena, Birgitte, Erik, Lotte, Nanna, Kristine, Morten, Marie, Tina M. og Tina V. 

Afbud: - 

 

Godkendelse af referat fra d. 5/12 2024. 

 

Orientering samt punkter fra daglig leder. 

 

Bambi er i fuld genoptræning. Nanna kigger stadig efter ny elevhest.  

-Jumani har en gaffelbåndsskade i det ene bagben. Der skal påregnes et halvt års pause. Der skal 

træffes beslutning omkring hans fremtid i rideskolen. Man kan overveje at lade ham gå et halvt 

år, evt hos føllene, Birgitte og Nanna laver en udregning omkring hvad det vil koste at have ham 

gående.  

 

-Låne hest 

Der er en der har tilbudt at låne os hendes hest. Nanna og en elev kan prøve den og vurdere om 

den kan bruges i rideskolen. Tina M. tager kontakt til hende og laver efterfølgende udkast til 

låneaftale. 

 

 

Orientering fra formand. 

- 

 

 

Orientering samt punkter fra ejere. 

- 



 

Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi. 

Der er kommet fondspenge fra La cour og Fordelingspuljen til harve og traktor.   

Der er ikke kommet lokaletilskud endnu.  

 

 

 

Opfølgning af plan ift. Fonde. 

-Salling fonden - Det undersøges om de kan søges til baner.  

Der arbejdes på at søge fonde til flere forskellige ting bl.a. rytterstue, baner osv.  

 

Regler for venteliste. 

Lotte styrer ventelisten, og vi prioriterer, hvem der passer ind både i forhold til hest/pony og andet. 

 

Kontrolkampagne fødevarestyrelsen. 

Der er udfyldt papirer, der ligger i mappen.  

 

Visioner for Kongsvad. 

-Økonomi/rideskole.  

Der nedsættes en arbejdsgruppe, og aftales møde. 

 

Kæphestebane. 

Der må springes/lege kæphest i roundpen.  Ponyklubben flytter springene op i den lille stald.  

 

Lys på KRT. 

Nrgi har en fond som vi kan prøve at søge til udendørs belysning.  

Kristine finder en elektriker, der kan lave et tilbud og derefter laves en ansøgning.  

 

 

Vandingsanlæg. 

Er fixet. Morten har lavet styring, der skal monteres.  



 

 

Indretning i stald. 

Kroge til morgenhøposerne på bokslågerne. Vigtigt poserne bliver snurret godt fast.  

Der kan godt ryddes op i de ting der hænger på bokslågerne.  

Der er ikke strigleplads foran porten.  

 

Staldvagtplan. 

Der bruges meget tid på at lave og redigere staldvagtsplan og derfor er det vigtigt at man læser 

den igennem og følger den. Vigtigt at man også følger med på evt ændringer.  

 

Forefaldende arbejde. 

 

Plan for folde. 

-Græs 2025. 

Der bliver gravet grøfter fri, i håb om at dette kan give mere tørre folde. 

 

Mødding. 

Der er miljøeftersyn i næste uge.  

Ny løsning for tømning af mødding, er lige på trapperne. Der undersøges stadig andre muligheder.  

 

Traktor. 

Der er et udvalg der kigger på ny traktor.  

 

Generalforsamling. 

Der er generalforsamling 23. februar. Birgitte slår det op, de steder det skal. 

Vi mangler stadig en ny kasserer, da Jena ønsker at træde ud af bestyrelsen. 

 

Årshjul. 

-Regnskab/budget. Under udarbejdelse.  

-Lokaletilskud. Er søgt. 



 

-Medlemsindberetning DRF/syddjurs.  

Der er indberretet. 

 

Eventuelt. 

-Der skal der laves nyt hegn ved træerne i løsdriften. Nanna og Erik finder en løsning.  

-Holdundervisning.  Siri har sagt ja til at blive ny underviser til lørdagsholdene.  

 

Næste møde: 

Tirsdag d. 11/2-2025 hos Lotte og Erik. 

 

 

 

 

 


